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Vivimos na era das comunicacións mais a principal vía de

comunicación do noso pobo, a que nos permite achegarnos á
principal área empresarial da comarca, á principal urbe da zona, a
nosa porta de entrada para recibir aos visitantes nas épocas

estivais, en vez de mellorar amósase cada día menos funcional

e máis perigosa.

Menos funcional xa que o número de vehículos aumenta e

a súas capacidades, son cada vez maiores na estrada. Menos
funcional porque de nada vale que produzamos máis e mellor, se
o noso tecido de exportación ten un fío tan endeble.

Máis perigosa porque manexamos automóbiles con

prestacións superiores ás que pode soportar. Máis perigosa
porque é a nosa arteria vital e ten recoñecidos máis de 50 puntos
problemáticos. O altísimo número de accidentes graves e as súas
fatais consecuencias falan por si mesmos.

Sabedores do obstáculo que supón para o noso día a día, e

para o noso progreso, o Concello de Cedeira consegue o

compromiso da Conselleira de Política Territorial o día 31 de

outubro de 2007 para ao longo de 2008 dar os pasos definitivos

no camiño da mellora da estrada AC-566. No ano 2008 realízase

o informe sobre ACTUACIÓNS DE MELLORA DE

CAPACIDADE E SEGURIDADE ENTRE FERROL E CEDEIRA,

que definía 4 tramos realizándose os proxectos entre Narón e

Valdoviño e entre Valdoviño eCedeira.

Nos orzamentos de 2010 a Xunta de Galicia incorpora a

execución do tramo entre Narón e Valdoviño, non tendo en
conta a reclamación que fai o Pleno de Cedeira, instando á

Xunta a que incorporase o tramo entre Valdoviño e Cedeira, dado

que é o máis perigoso.

A principios de 2010, o alcalde de Cedeira entrevístase

co Conselleiro de Medio Ambiente, Territorio e

Infraestruturas, ao que se IIe reiteran as eternas reivindicacións

do pobo cedeirés. Hoxe, seguimos sen respos~a

A xunta de portavoces do Concello, en sesión ordinaria con

data 9 de setembro de 2010 e agora con data 11 de novembro de
2010, acorda:

Convocar a todos os sectores sociais dos
Concellos afectados na reivindicación para que a Xunta de

Galicia inclua nos orzamentos de 2011 a mellora na AC-

566, segundo o proxecto denominado "ACTUACIÓNS DE
MELLORA DE CAPACIDADE E SEGURIDADE ENTRE

FERROL ECEDEIRA DE MARZO DE2008"

NECESITAMOS SEGURIDADE E AXILlDADE PARA O

DESENVOLVEMENTO DE CEDEIRA


